

陳樹渠紀念中學 【舊生註冊及 2024-2025 年度開課須知】

敬啟者：請 貴家長詳閱下列各項重要事項，並如所示著 貴子弟遵行。詳情如下：

1. 派發成績表及註冊日期：

7月12日（星期五）	回校時間：上午9時 註冊時間：上午10時至下午1時 及 下午2時至4時
------------	--

★請依時辦理註冊手續，逾期未辦理者，其學位將不予保留。註冊手續一經辦妥，所有已繳付的費用概不退還。有關註冊日期時段安排及收費項目，請參閱背頁「舊生註冊備忘」。

2. 編班結果：

本校將在8月1日（星期四）公佈編班結果，學生可經電郵查閱。

3. 暑期作業：

暑期作業須暑假內完成，並於9月3日交相關科目老師。

4. 課本：

- 家長可自行前往任何書局購買課本。
- 本校鼓勵環保，家長可選擇購買舊書，惟版本必須與書單上一致，而作業簿則必須購買全新本。

5. 開課日期：

9月2日（星期一）是2024 - 2025 年度的開課日，上課時間為上午9時至中午12時。學生須穿著整齊夏季校服於8時45分到校，並帶備已登記之個人八達通卡及書寫文具。

6. 正式上課日：

9月3日（星期二）是正式上課日，上課時間為上午8時10分至下午3時25分，學生應按時間表帶備書簿及文具上課。

7. 獎助學金：

陳樹渠獎學金	<ul style="list-style-type: none">用以表揚品學兼優的學生，由校長、主任及老師推薦。
陳樹渠助學金	<ul style="list-style-type: none">供家庭經濟困難的學生申請。校方參考「學生資助辦事處」的評估方法（包括家庭入息限額等），以決定資助資格及幅度（「1/5 減免」至「全免」）；特殊情況，則酌情處理。詳情及「申請表」請參閱9月上旬的學校通告及本校網頁。申請時段由9月至12月，有特殊情況可隨時與學校聯絡。

詳情可參閱本校網頁(www.cskms.edu.hk)或致電 23800241 查詢。

若 貴家長對上述事項有疑問，請與校務處聯絡（電話: 2380 0241）或電郵 csk@cskms@edu.hk。

此致
各位家長



招祥麒
校長 招祥麒博士

2024年6月24日

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S24/25-001

Date: 24 June 2024

To: Parents

【Notice for Registration and 2024-2025 Term Commencement】

Please read the following carefully, and ask your child to follow the instructions as stated below.

1. Date for distributing Report Card and Registration

12 July (Thursday)	Reporting time: 9:00 a.m. Registration: 10:00 a.m. to 1:00 p.m. and 2:00 – 4:00 p.m.
--------------------	---

★Please complete registration according to the above schedule. The place may not be reserved for your child if he/she fails to register within this period. Fee submitted for registration is non-refundable. For the details of registration and the pricelist, please turn overleaf and read the “Memo for Student Registration”.

2. Class Enrollment Results

The results of class enrollment will be announced on 1 August (Thursday). To check the results, students may check by E-mail.

3. Summer Holiday homework

Complete the homework before 31 August and submit it to respective subject teachers on 3 September.

4. Textbooks

- Parents may purchase textbooks from any bookstores.
- While the school supports environmental protection through the use of second-hand textbooks, students must use the same edition of textbooks as specified in the textbook list. Also, it is a must to use new workbooks.

5. The first School day

Classes will begin on 2 September (Monday) for the academic year of 2024-2025. Classes are from 9:00 am to 12:00 pm. Students can arrive school at 8:45 am in proper summer school uniform, and bring their registered Octopus card and some stationery.

6. Term Commencement

Classes will start at 8:10 am and end at 3:25 pm on 3 September (Tuesday). Students should bring books and stationery to class according to the timetable.

7. Scholarship and Tuition Fee Remission Scheme

Scholarship	<ul style="list-style-type: none">• To commend students with outstanding academic performance and meritorious conduct, as recommended by Principal, masters or teachers.
Tuition Fee Remission	<ul style="list-style-type: none">• Students with financial needs may apply for tuition fee remission. When assessing the eligibility and deciding on the amount of subsidy (from 20% to full remission), the school makes reference to the assessment scheme deployed by Student Finance Office, including the upper limit of household income. Special consideration would be given to applications from students with special/ urgent financial needs.• For details and the application form, please refer to the relevant circular distributed in early September and the school website.• Applications are received from September to December. For special cases, students may contact the school for assistance.

For details, please refer to the school website (www.cskms.edu.hk) or contact the school at 23800241.

If you have any enquiries, please contact the school office at 2380 0241 or email to csk@cskms.edu.hk.




Dr. Chiu Cheung Ki
Principal

舊生註冊備忘
Memo for Student Registration

(一) 註冊時段 Registration Session

7月12日 12 July	上午 10 時至下午 1 時 10:00 a.m. to 1:00 p.m.	在課室等候 Wait in Classrooms
	下午 2 時至 4 時 2:00 to 4:00 p.m.	註冊室 Registration Room

(二) 收費一覽 List of Fees

收費項目 Charged Items	2024 – 2025年度 Academic Year 2024 – 2025
	中六 S.6
註冊費 Registration Fee 將於9月份學費中扣除，請參閱學費一覽表 The fee will be deducted from tuition fee of September. Details of tuition fee are shown below.	\$800
學生手冊 Student Handbook	\$0 (支出由學校支付)
學生證 Student Card	\$0 (支出由家教會支付)
學生會年費(\$10) Annual Fees for Student Association (\$10)	\$10
畢業生袍、畢業生集體照片、畢業特刊及校友會永久會員費 Graduation Gown, Photo of Graduates, Graduation Booklet, Alumni Association Permanent Membership Fee	\$150
合共 Total	\$960

(三) 2024-2025 學費 Tuition Fee for the Academic Year 2024-2025

中六 S.6	\$6,000	分 6 期繳交 (9 月至 2 月) 9 月：\$800，10 月至 2 月：\$1040 Six installments (September to February) September: \$800 October to February: \$1040
--------	---------	--

【暑期作業】(2024)
Summer Holiday Exercise (2024)

今年級別 Form	科目 Subject	作業名稱內容 Homework	供應商 Provider	備註 Remarks
中五 S.5	中文 Chinese	1. 十二篇範文語譯	校本課程	由科任老師派發
		2. 語文文化知識學習檔案		
		3. 寫作素材庫		
	英文 English	1. MySmartABC Programme (27 July - 31 August 2024)	Smart Education	www.mysmartedu.com Username: CSKS(Student number) (e.g. CSKS1910123) password: Cskms(year of birth)(month of birth) (e.g. Cskms200502)
		2. 2014 DSE Past Paper Paper 1 (A+B1)	NA	Distributed by teachers
		3. Non-fiction Book Report	NA	Theme: Environmental problems
	數學 Maths	暑期學習工作紙 Summer Worksheets	校本課程 School-based curriculum	由科任老師派發 Distributed by teachers
	公民 C.S.D.	1. 資料回應題 1.Data-response questions	校本課程 School-based curriculum	由科任老師派發 Distributed by teachers
		2. FUN 識香港自學平台 2. FUN Find HK Self-learning Platform	齡記出版有限公司 LING KEE PUBLISHING CO. LTD.	<ul style="list-style-type: none"> ● 完成至少 70 個古蹟的問答题目 Complete at least 70 questionnaires related to different historical sites ● 到訪 3 個古蹟的現場參觀 Visit three historical sites and check-in at the sites
	物理 Physics	2012 年至 2019 年香港中學文憑考試 力和運動歷考試題 Force and Motion HKDSE past exams questions 2012 to 2019	NA	由科任老師派發 Distributed by teachers
	企會財 BAFS	暑期練習	NA	Google classroom
	旅款 THS	書本單元三全本所有練習、觀看短片、準備單元三地理名勝的小測	閱博出版社	由科任老師派發
	生物 Biology	顯微照片練習題 Micrograph Exercise	NA	由科任老師暑期補課時派發 Distributed by teachers at Tutorial Lessons during Summer Holidays
	歷史 HIST	2013 DBQ 題 3, 2017 DBQ 題 2 2020 Essay 題 1, 2023 Essay 題 4	歷屆試題	由科任老師派發 Distributed by teachers
	中史 C.HIST	1. 文化大革命問題集 p.13、16 2. 司馬遷問題集 p.14、19	校本課程	由科任老師派發
	經濟 Economy	Ch13 國際貿易工作紙	校本課程	由科任老師派發
	化學 Chemistry	Ch25-42 HKDSE 練習重溫 Ch25-42 HKDSE topical exercises Review	DSE 3B,4AB,5 分類練習 Hkdse topic exercises 3B, 4AB, 5	可用 WhatsApp 查詢不明課題 WhatsApp can be used to inquire about unknown topics
	地理 Geography	練習	校本課程	Google classroom
	資訊 ICT	SBA 專題第一部分	SBA 課程	由科任老師派發
	視藝 Visual Arts	完成 SBA3 包括：資料搜集、意念發展、藝術家參考、構圖研究、試驗及反思，並完成藝術創作 Completing SBA3 includes: data collection, idea development, artist reference, composition study, experimentation and reflection, and completing the art work.	NA	完成 SBA 工作簿並把圖片資料以簡報 (PowerPoint) 形式上傳到 Google classroom Complete the SBA portfolio and upload the image data in "PowerPoint" format to Google Classroom.
數延 M2	暑期學習工作紙	校本課程	由科任老師派發	